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Jozef Mazierski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Odpowiadajqc na Pana interpelacjg migdzysesyjnq w sprawie pzebudowy chodnikow
w obrgbie ul. Dziewifskiej upzejmie informujq, 2e zgodnie z wcze6niejszymi zapewnieniami zlecilem
wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej na pzebudowq;
- chodnika pomigdzy budynkami Dziewiriska 1 1 i Dziewiiska 1 1c.

- chodnika pomiqdzy budynkami Dziewiriska 1 1b i Dziewifiska 9.
- chodnika z doj5ciami do klatek schodowych wraz z wymianq krawg2nik6w betonowych

i poszerzeniem jezdni wzdlu2 budynku Dziewiiska 1 1 do chodnika w ulicy Dziewifskiej.
- chodnika wzdlu2 budynku Dziewidska 9a z doj6ciami do klatek schodowych i istniejqcymi ciqgami

pieszych pomiqdzy budynkami Dziewiriska 9a i Dziewiiska 9.
- chodnika wzdlu2 budynku Dziewiriska 9 z doj6ciami do klatek schodowych od nowej nawiezchni

chodnika strona od ul. Broniewskiego do chodnika w ul. Dziewiiskiej.
- chodnika wzdlu2 blok6w pzy ul. Dziewifiskiej 11c i 13a,
w ramach zadania inwestycyjnego pn. ,,Zagospodarowanie terenu pod budowg placu rekreacyjno-
wypoczynkowego wraz z budowE placu zabaw oraz ciqgow pieszych na terenie miasta"

Nadmieniam, 2e w dniu 16 mla 2017r. mialo miejsce Posiedzenie Komisji Oceny Projektdw
Inwestycji dotyczqce oceny dokumentacji projektowe.j na ww. zadnie. Szacunkowa wartosd zamowienia

na podstawie kosztorysu inwestorskiego wynosi - 215 004,00 zlotych brutto.
Jednoczesnie informujq, i2 pzygotowanie ww. zadania, w szczeg6lnoSci uzyskanie ostatecznej

decyzji o pozwoleniu na budowQ oraz wszczqcie procedury wylonienia wykonawcy rob6t budowlanych
planowane jest na 2017 rok.
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Do wiadomoSci:

Buro Rady Miasta,
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